PP 片材的使用性能有什么特性

What are the performance characteristics of PP sheets?

相信大对 pvc 片材或者 PP 片材你们都在市面上有很多的了解吧,今天我们讲讲 专用填充的 PP 片材有哪些性能使用?

I believe you all have a lot of knowledge about PVC sheets or PP sheets on the market. Today we will talk about the properties of specially filled PP sheets?

PP 片材产品特性:

PP sheet product characteristics:

- 1、PP 片材分散性好:与聚本稀,聚乙稀相容型优良,因此即使加入较大的填充量,仍可获得外观光洁度很好的产品。
- 1. PP sheet has good dispersion: it has excellent compatibility with polypropylene and polyethylene, so even if a larger filling amount is added, a product with a good appearance can still be obtained.
- 2、PP 片材白度高:本产品为纯白色粒料,可灵活配制生产各种颜色制品。
- 2. PP sheet has high whiteness: This product is pure white pellets and can be flexibly formulated to produce products of various colors.
- 3、使用偶联剂处理:在填充量大的情况下,使制品仍保持良好的机械性能。
- 3. Use coupling agent treatment: even if the filling amount is large, the product can still maintain good mechanical properties.
- 4、工艺适应性广:可用原来的加工设备和工艺生产。
- 4. Wide process adaptability: original processing equipment and

processes can be used for production.

PP 片材产品优势:

Advantages of PP sheet products:

- 1、降低制品的成本,提高生产效率,获得良好的经济效益。
- 1. Reduce the cost of products, improve production efficiency, and obtain good economic benefits.
- 2、增强制品的刚性及增加制品的重量。
- 2. Enhance the rigidity of the product and increase the weight of the product.
- 3、减少制品收缩性及收缩引起的变形。
- 3. Reduce product shrinkage and deformation caused by shrinkage. 产品用途:

Product Usage:

PP 片材专门用于流延膜,打孔膜制品以及相关产品的复合生产,PP 片材以及聚乙烯各种制品的生产(包括吹膜 打孔膜 流延膜 农用膜 大棚膜等)。
PP sheet is specially used for the composite production of cast film, perforated film products and related products, the production of PP sheet and various polyethylene products (including blown film, perforated film, cast film, agricultural film, greenhouse film, etc.).